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➢ Vi går igenom våra kontaktuppgifter, mailstrukturen och bestämmer att ordförande mailen 

skall ändras från namnet på ordförande till rollen, alltså ordforande@gandur.se  

Vi går igenom Driven, där dokument finns. Vi behöver bygga enklare struktur och även lägga 

in allt material som inte ligger där än. 

Vi pratar om mötesplanering för styrelsen framåt. Diskuterar om vi kan ha möten digitalt via 

tex teams framöver. Just nu är det dock bra att vi ses fysiskt för att lära känna varandra.  Vi 

pratar även om vi skall ha öppna möten så att medlemmar kan komma och vara med om de 

önskar. Vi är positiva till detta men behöver träffas några gånger först innan vi öppnar helt. 

Vi diskuterar hur våra dagordningar skall se ut och beslutar att de skall ligga på driven så att 

alla i styrelsen i god tid kan ta del av de punkter som skall diskuteras. Den ligger även öppen 

för styrelsen att lägga in punkter som man vill ha med. Även en mapp skall finnas för 

dokument som man behöver läsa in sig på innan mötet, detta för att spara tid. 

Vi pratar om hur vi kan göra våra ungdomar mer delaktiga på våra möten.  

 

➢ Ang Lärgrupper så diskuterar vi vad som läggas in under begreppet. Vi beslutar att lärgrupper 

skall ha en stående punkt på dagordningen för att vi inte skall missa att anmäla att vi haft 

lärgrupp. 

 

➢ När årsmötesprotokollet blir klart så behöver vi gå igenom det för att inte tappa de punkter 

som togs upp som rörde denna styrelse.  

 

➢ Vi går igenom vilka sektioner som finns. På en del ställe kallas det sektioner och en del kallas 

grupper. Vi bestämmer att benämna alla för grupp hädanefter. Vi diskuterar syftet med 

grupperna och hur vi på bästa sätt kan få information om vad de arbetar med. Någon form av 

rapportering till styrelsen behöver finnas. Det behöver finnas någon form av 

minnesanteckningar från de olika gruppernas möten.  

 

➢ Vi går igenom de rutiner och policy som finns och diskuterar vilka vi behöver revidera eller 

vilka som behöver kompletteras.  Det vi behöver arbeta på framöver är Vision, 

verksamhetsidé, Resepolicy, Kommunikationspolicy, evenemangsansökan. Det finns säkert 

fler som vi behöver arbeta med framöver.  

 

➢ Hemsidan har Hanna S arbetat med och hon får nu i uppdrag att introducera Clara Ohlstöm 

så att hon kan ta över stafettpinnen.  Kommande uppdrag handlar om att IHD hemsidan skall 
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ingå i Gandurs hemsida och vi kommer ta kontakt med IHD gruppen för att flytta över allt till 

Driven. Men först skall IHD dagen genomföras innan vi börjar med detta arbetet.  

 

➢ Vi diskuterar möjligheten att ha protokollen på hemsidan så att alla kan läsa det vi diskuterar. 

Det blev inget beslut på dagens möte men vi känner oss fram och tar upp frågan i gen.  

 

➢ Vi går igenom sociala medier och hemsidans information. Pratar om att det behöver bli 

tydligt och enkelt att hitta information. I dag upplevs det som lite rörigt så en mer tydlig gång 

i vem som kan lägga ut vad behövs.  

 

➢ Vi har fått några inkomna evenemangsansökningar och dessa diskuterar vi.  

 

➢ På årsmötet beslutades det att skicka blommor till Vignirs begravning och för kännedom är 

detta beställt.  

 

➢ Nästa möte planeras till 240304 , HFRK, kl 18.00 

 

 

Undrar ni något ang de vi diskuterat eller har ni andra funderingar så är ni välkomna att höra 

av er på ordforande@gandur.se  
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